
 

ACTA DEL PLE DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA 

D’ARENYS DE MAR DEL DIA 19 DE DESEMBRE DE 2011 

 

Es reuneixen a la sala de plens de la casa de la vila d’Arenys de Mar, el dia 19 de desembre 

de 2011, a les 16:30 hores els següents membres del Ple del Consell de Promoció Econòmi-

ca, 

 

Presideix el Sr. Alex Acero i Xerta, Vice-president del CPE i regidor de Promoció Econòmi-

ca i Comerç 

Representant del PSC, Sr. Josep Ramírez 

Representant de CiU, Sr. Roman Pascual 

Representant d’ICV-EUIA-E, Sr. Oriol Ferran 

Representant del PPC, Sra. Belén Quintero 

Representant de CUP-PA, Sr. Joaquim Cucurull 

Representant del sector oci, Sr. Josep M. Vallbona 

Representant dels Restauradors, Sr. Joan Majó 

Representant de la UBICA, Sr. Agustí Gómez 

Presidenta d’Arenys Blau, Sra. Nuria Bertran 

Representant del Mercat Municipal, Sr. Robert Garví 

Representant de la Confraria de Pescadors, Sr. Antoni Marzoa 

 

Disculpen la seva assistència: 

Representant d’ ERC, Sra. Annabel Moreno 

Representant del BLOC MUNICIPAL, Sr. Joan Soler 

Representant del Club Nàutic, Sr. Jordi Garcia 

Representant de Bars/Cafeteries, Sr. Joan Piña 

Representant de Guinguetes i Serveis, Sr. Salvador Hidalgo 

Representant d’indústria, Sr. Pere Casals 

Representant de Serveis Turístics, Sra. Dolors Serrano 

Representant de Càmpings, Sr. David Roca 

Representant  del Mercat setmanal, Sr. Salvador Punsola 

President i Alcalde, Il·lm. Sr. Estanislau Fors 



 

El Sr. Alex Acero agraeix als presents la seva assistència i inicia els temes previstos a l’ordre 

del dia: 

1. Organització i operativa Consell. 

El Sr. Alex Acero pren  la paraula i explica que, segons el Reglament, el Consell s’haurà de 

reunir, com a mínim, 1 cop cada 4 mesos i, entremig, es podrien fer comissions de treball 

sectorials, per temes específics com les terrasses, el mercat municipal... 

 

Es procedeix a la presentació dels membres. 

 

2. Informacions diverses: 

- Situació de la Casa dels Oficis 

           El Sr. Alex Acero comenta el següent: la casa d’oficis funciona gràcies a les subvencions 

orientades a joves pel tal de donar-los un coneixement pràctic en relació amb un ofici i 

orientar-los professionalment. Ara mateix està tancada, estem a l’espera de que, al gener, 

surtin els nous programes ocupacionals. 

- Projecte Maresme Marítim 

El Sr. Alex Acero explica que es tracta d’un projecte promogut pel Servei Català 

d’Ocupació, a nivell comarcal. Hem viscut molts anys d’esquena a la mar i ja és hora 

d’activar-lo, doncs, en ell, hi han moltes oportunitats ocupacionals. Hi ha demandes per 

professionals al Port que no es cobreixen. 

Afegeix que, amb el Projecte del Maresme Marítim, es crearien més places de treball i 

que la formació és un element clau, faria falta una especialització en el sector nàutic, en el 

sector industrial de reparació d’embarcacions, oci i internalització del port (exportaci-

ons). 

Dins d’aquest projecte, el port d’Arenys tindria, ateses les seves característiques, un pa-

per important que no hem de menysprear. 

El Sr. Oriol Ferran afegeix que no només el port, sinó també el front marítim i la tercera 

platja. 

- Situació del mercat de venda no sedentària 

El Sr. Alex Acero comenta que el canvi d’ubicació ha afectat als paradistes i volen tornar 

al lloc antic. El problema és que ara no es pot perquè les terrasses són fixes. Treballarem 

per buscar una solució. 



 

L’objectiu és conciliar els interessos dels comerciants i dels paradistes. 

El Sr. Vallbona afegeix que una solució per reactivar el mercat del dissabte seria posar 

tots els productes iguals junts, doncs fa que s’augmenti la qualitat. 

El problema de l’aparcament es podria solucionar utilitzant l’aparcament de Comsa 

 (Xifré). 

- Mercat Municipal 

El Sr. Alex Acero explica que la idea que s’està treballant és fer una modernització i re-

modelació complerta. Hi han dos vies: la inversió pública o la privada.  

Per la via pública, segons la proposta de la legislatura anterior, s’hauria de fer una inver-

sió de 7.000.000 € per fer un aparcament subterrani, tot mantenint la façana. 

L’altra opció és construir l’aparcament al darrera, doncs a la penya hi caben 90 places fí-

sicament, malauradament les barreres urbanístiques podrien impedir que hi càpiguessin 

90. 

El Sr. Majó diu que el mercat costa més a l’Ajuntament dels beneficis que li dóna. El Sr. 

Alex Acero diu que s’ha demanat un estudi i que hi han varis operadors que estan in-

teressats en invertir.  

Propostes:  

1. Si es soluciona el tema de l’aparcament es solucionarà el tema de les vendes. 

Si en un any no es fa cap pas, s’haurà de millorar la salubritat i el tema de l’electricitat, la 

qual haurà de ser sostenible.  

2. S’hauria de fer un canvi d’emplaçament de les parades perquè la part final no s’utilitza. 

Convindria posar el bar al mig i el peix al fons perquè la gent passegi. 

 

 

I sense altres temes a tractar, el President dóna per finalitzada la reunió a les 18:30 hores, 

agraint l’assistència i participació dels presents. 


